



Protokoll sektionsmöte VTM Extra 2021-05-25

Närvaro: Oskar Ström	Talman
Kaspian Jakobsson	Ordförande
Josefin Wetterstrand	Vice Ordförande
Joel Bäcker	Skattmästare
David Ekblad	Studierådsordförande
David Jobrant	Informationsansvarig
Love Barany	Cafémästare
Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
Hannes Östergren	Källarmästare
Sean Jentz	Aktivitetsansvarig
Marie Ask Ugglå	Sexmästare
Linus Åbrink	Øverphøs
Fred Nordell	Revisor
Anna Qvil	Revisor
Filip Vannfält	Kårrepresentant
Adina Borg	
Albin Sverreson	
Alex Gustafsson	
Angelica Larsson	
Anna Dahlström	
Arvid Bengtsson	
Axel Näsell	
Axel Rosenqvist	
Axel Svensson	
Emil Johansson	
Emmy Edfors	
Felicia Gabriell Augustsson	
Filip Tran	
Hanna Höjbert	
Hugo Mattsson	
Isak Määttä	
Jakob Sinclair	
Joel Jonsson	
Johannes Törnblom	
Julia Karlsson	
Kasper Boye Frick	
Katia Svernar	
Lisa af Klint	
Lisa Bybro	
Louise Pham	
Malin Åstrand	
Moa Samuelsson	
Nils Stridbeck	
Noah Mayerhofer	
Oliver Bergendorff	
Oskar Pott	



Rasmus Göransson
Rebecca Liss
Sandra Nyström
Sebastian Malmström
Victor Mattsson

- §1 Talman förklarar mötet öppnat Talman Oskar Ström förklarade mötet öppnat klockan 17:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Ingen att adjungera.
- §4 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja följande till justerare:
- Noah Mayerhofer
 - Oskar Pott
- §5 Föredragningslista Två sena motioner hade inkommit.
- Oskar Ström föreslog att lägga till dessa punkter efter §13 samt flytta fram efterkommande punkter motsvarande antal steg:
- §14 Motion: Inköp av drönare
 - §15 Motion: Hösterminsbudget för Jubileumet
- Mötet **beslöt** att godkänna Oskar Ströms förslag.
- Mötet **beslöt** att godkänna den framvaskade föredragningslistan.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll sektionmöte VTM 2021-05-04
- §7 Meddelanden Joel Bäcker meddelade att Kåren fortfarande söker heltidare. Det behövs en Generalsekreterare, Näringslivsansvarig och Aktivitetssamordnare.
- Kaspian Jakobsson meddelade att det är sommartack med gratis mat söndagen den 6/6. Det kommer bli kul!
- §8 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2020 års styrelse Noah Mayerhofer, Ordförande 2020, presenterade kort verksamhetsberättelsen. Det började som ett vanligt år, sen slog pandemin till. Styrelsen 2020 försökte anpassa verksamheten efter omständigheterna. Filip Tran, Skattmästare 2020, presenterade eko-



nomin för året 2020. De hann ha Teknikfokus och nollningen kunde bli av, men förutom dessa event var stor del av verksamheten pausad. Därför blev vinsten större än tänkt.

Mötet **beslöt**:

att lägga verksamhetsberättelse och bokslut för 2020 års styrelse till handlingarna.

§9 Revisionsberättelse för 2020 års styrelse Fred Nordell, Revisor 2020, presenterade revisionsberättelsen för 2020. Kontentan: det gick bra.

Fred Nordell **yrkade** på:

att bevilja ansvarsfrihet för 2020 års styrelse.

Mötet **beslöt**:

att lägga revisionsberättelsen för 2020 till handlingarna.

§10 Ansvarsfrihet för 2020 års styrelse Mötet **beslöt**:

att bevilja ansvarsfrihet för 2020 års styrelse.

§11 Proposition: Policy för policyer Love Barany presenterade propositionen.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§12 Proposition: Policy för alkohol och droger Linus Åbrink presenterade propositionen.

Det uppstod en fråga om varför Styrelsen ska äga policyn. Svaret var att det är för att policyn ska vara ett levande dokument som enkelt ska kunna ändras.

Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§13 Proposition: Policy för överlämning Joel Bäcker presenterade propositionen.

Det lyftes en fråga om alla behöver göra ett individuellt testamente. Svaret var att det går bra att göra ett generellt för hela utskottet och att det inte behöver vara ett individuellt.

Det undrades även om rutinen för överlämning även gäller t.ex. Jubileumsgeneral. Svaret var att det inte finns ett krav för periodiserade poster.



Mötet **beslöt**:

att bifalla propositionen i sin helhet.

§14 Motion: Inköp av drönare

Victor Winkelmann presenterade propositionen.

Flera frågor gällande detaljer av lagar, regler och märkningar lyftes. Dessutom frågor gällande val av drönare och utrymme i budget. Dessa besvarades av motionären.

Mötet diskuterade. Diskussionen handlade främst om ifall det verkligen var värt att köpa in en drönare, speciellt med tanke på att omständigheterna är osäkra och att det inte är säkert hur länge den skulle kunna användas. Dessutom diskuterades den faktiska nyttan i förhållande till priset.

Fred Nordell **yrkade** på:

att avsätta en summa om max 15 000 kr från fritt kapital till att köpa en drönare.

Mötet **beslöt**:

- **att** Freds yrkande gäller istället för yrkandet i motionen.
- **att** avslå Freds yrkande.

Oskar Ström yrkade på 5min paus.

*Mötet **beslöt** att godkänna Oskars yrkande.*

Oskar Ström förklarade mötet ajournerat för 5 minuter paus klockan 18:20 med ämnade att återuppta mötet igen klockan 18:25.

Mötet återupptogs klockan 18:25.

§15 Motion:
Höstterminsbudget
för Jubileumet

Rasmus Göransson presenterade propositionen.

Det lyftes en fråga om vad kostymering innebär. Svaret var att det är budget för begagnade frackar.

Mötet **beslöt**:

att bifalla motionen i sin helhet.

§16 Val

Valberedningen hade inte några nomineringar.

Teknikfokusansvarig

Ingen kandiderade.

Mötet **beslöt**:



att vakantsätta posten.

Mötet **beslöt**:

att tillåta styrelsen att tillförordna Teknikfokusansvarig fram-
till HTM1.

Valberedningsordförande

Ingen kandiderade.

Mötet **beslöt**:

att vakantsätta posten.

Valberedningsrepresentant

Ingen kandiderade.

Det uppstod diskussion om huruvida man kan välja in fler till
valberedningen innan HTM1 och inför valet av Øverphøs.

Talman valde att gå vidare utan åtgärd.

§17 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§18 Talman förklarar
mötet avslutat

Talman förklarar mötet avslutat klockan 18:43.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Oskar Ström
Talman

Noah Mayerhofer
Sektionsmedlem

Oskar Pott
Sektionsmedlem